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Miljö- och hälsoskyddsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2016-12-13, § 13 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 13 december 2016 kl. 17.10 – 18.30 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Tisdagen den 13 december 2016 

  

 

Katarina Luhr Lars Jilmstad 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Katarina Luhr (MP) ordföranden  

Jonas Naddebo (C) vice ordföranden  

 

Maria Östberg Svanelind (S) 

Mervi Mäkinen Andersson (S) 

Måns Lönnroth (S) 

Roger Orwén (MP) 

Rikard Warlenius (V) 

Lars Jilmstad (M) 

Christoffer Järkeborn (M) 

Torbjörn Erbe (M) 

Helena Ljungberg (M) 

   

 
Tjänstgörande ersättare: 

Annika Ödebrink (S) för vakant (S) 

Sabine Pettersson (L) för Joar Forssell (L) 

 

 
Ersättare: 

Fredrik Pettersson (S) 

Linnéa Joandi (MP) §§ 8-21 

Cecilia Berggren (V) 

John Myhrman (M) 

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Peter Brådenmark, Monika 

Gerdhem, Karin Kuttainen, Lena Mittal, Felicia Nipstrand, Mikael Nyberg, 

Eva Sunnerstedt, Emily Tjäder, Malin Täppefur och personalföreträdaren 

Luis Lopez §§ 1-17, 19-21 samt borgarrådssekreteraren Peter Kogg. 
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 § 13 
Utnyttja ytan under Uggleviksreservoaren, Motion 
(2016:97) från Jonas Naddebo och Christina Linderholm 
båda (C) 
Remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 2016-16226 
 
Beslut 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att godkänna 

förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att omedelbart 

justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 
Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 28 november 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP), Maria Östberg 

Svanelind m.fl. (S), Rikard Warlenius (V), Lars Jilmstad m.fl. 

(M) och Sabine Pettersson (L) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Jonas Naddebo (C) föreslår att nämnden 

beslutar att tillstyrka motionen och att därutöver anföra 

följande: 

 

Centerpartiet har länge arbetat för att utnyttja döda ytor, så 

kallade “wasted spaces” i staden. Motionens förslag är ett led 

i den strategin. Att upptäcka och se potentialen i outnyttjade 

platser i staden kräver både nyfikenhet och kunskap i hur en 

stad kan levandegöras. Alltför ofta kan ryggmärgsreflexen 

hos beslutsfattare och byråkrati resultera i att befintliga 

platser blir orörda. Utveckling och förändring kan te sig 

alltför riskfyllt när stirrandet på gällande regelverk står i 

fokus. Vi välkomnar miljöförvaltningens konstaterande att 

staden bör öppna upp för fler att utnyttja stadens 

naturområden. Därefter är dock utlåtandet sparsamt med 

entusiasm inför motionens förslag. 

 

Vi beklagar att en motsättning mellan naturliv och folkliv 

sätts i förgrunden. Att Uggleviksreservoaren ligger i 

Nationalstadsparken är ett obestridligt faktum men bör inte 

utgöra grund för att stoppa mänskliga evenemang i området. 

Till skillnad från nationalparker och många naturreservat 
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ligger en nationalstadspark i en urbaniserad miljö, det vill 

säga en stadsmiljö vilket innebär att mänsklig aktivitet och 

rekreation bör vara ett tungt vägande intresse gentemot djur- 

och växtliv. Vi har respekt för det långsiktiga grundskydd 

som en nationalstadspark innebär mot ny exploatering parken. 

Just därför vill vi lyfta fram potentialen i befintliga 

landmärken som Uggleviksreservoaren. 

 

Gällande ljudnivåer lyfter miljöförvaltningen ”Huset under 

bron/Trädgården” som ett avskräckande exempel och pekar 

på ett 25-tal klagomålsärenden som inkommit. Detta tycker vi 

är ett mycket trist perspektiv. Verksamheten under 

Skanstullsbron har utvecklats till en unik verksamhet sedan 

öppningen 2009 och har sedan dess rejält bidragit till ett mer 

levande Stockholm. Ett praktexempel på hur en outnyttjad yta 

kan väckas till liv. I sammanhanget anser vi att ett 25-tal 

klagomålsärenden sedan 2009 är en haltande förevändning 

om att öppna upp fler liknande platser i staden. 

 

Motionens förslag syftar till att upplåta området under 

Uggleviksreservoaren för intresserade entreprenörer, inte 

specificera vilken typ av verksamhet. Förslaget utgår ifrån att 

gällande riktvärden och regler ska följas. När så sker är vi 

mycket måna om att öppna upp för entreprenörer som är 

beredda på att satsa tid och resurser att levandegöra stadens 

outnyttjade ytor. I grund och botten handlar det om att värna 

ett gott företagsklimat i staden där företagssamma initiativ 

tillvaratas. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Katarina Luhr (MP) ställer förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Katarina 

Luhr m.fl. (MP), Maria Östberg Svanelind m.fl. (S), Rikard 

Warlenius (V), Lars Jilmstad m.fl. (M) och Sabine Pettersson (L). 

 
Reservation 

Vice ordföranden Jonas Naddebo (C) reserverar sig mot beslutet 

med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 Vid protokollet 

 Lena Mittal 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


